
 Protokoll fört vid möte med styrelsen i    
……………….Kulturarv Marieholm ekonomisk förening. 

9 april 2019  KL.18.00    

 

Sture Jonsson                SJ Närv Annika Särnmark                  AS      Närv 

Anders Hermansson     AH Närv Berit Pettersson                   BP Närv 

Lage Bard                      LB Närv Lars Magnusson                  LM - 

Karl-Gunnar Sandström KGS Närv Johan Malm                         JM - 

Andreé Holmström         AH Närv    

    

    

1. Sture Jonsson   öppnade mötet. 

2. Dagordningen godkändes 

3. Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna. 

4. Val av justerare: Annika Särnmark 

5. Ekonomi:De tre första månaderna följer budgeten. 

6. Ärenden: Lage B o Thomas skrivit ut nya textsidor med svart bakgrund o vit text syns 

bättre. Förbereder en tavla med tidsaxel som börjar på 1600 talet där händelser skall 

skrivas in fram till nutid. Nya bänkar i metall till utställningen beställda.       

Rensning av träd från Hillerstorp till Flaten påbörjas denna vecka, även ett par träd i 

kanalen Flaten – Mosjön skall tas bort. Markus Nilssons firma skall skaffa utrustning 

för muddring av kanalbotten. Mötet enades om att klartecken till rensning ges om rätt 

utrustning införskaffas, Anders Hermansson ansvarar för kontakten. Flatens Fiskevårds 

-förening kontaktas angående vassklippning Sture J kontaktar.   

 Önskemål från Marieholm om en permanent scen på kolladans plats. Sture kontaktar 

kommunen om deras inställning innan vi går vidare till Smålands Museum med frågan. 

Förstärkning av staket runt Hammarsmedjan skall göras KGS fick uppdraget. 

7. Övrigt: Sommarens program för Samhällsföreningen och hantverkarna är ej satt ännu. 

Planering för samma upplägg som 2018 pågår.      

Nästa möte: 11 juni  2019. Kl 18,00     Mötet avslutades av Sture Jonsson     

Sekreterare K-G Sandström   Justeras Annika Särnmark 


